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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Tomko: 
Moja interpelácia je cintorín Milhostov. Ja som si všimol ako bol štátny sviatok, že obyvatelia 
v časti obce Milhostov parkovali prakticky na tom zelenom páse v tom blate. Bolo to trošku 
nedôstojné, je to síce štátna cesta I. triedy ale dajaké vybudovanie parkoviska by trebalo 
uvažovať, keď nie na tej štátnej ceste, tak zboku som si všimol, že je tam jedna poľná cesta, či 
nedalo by sa uvažovať aj o tom, že tam vybudovať nejaké záchytné parkoviská lebo tí, čo tam 
bývajú, tak vedia o čom rozprávam. Vystupovali do blata a proste  bola to takisto možnosť 
zaparkovania veľmi malá a viete jak sa nosia tie kvety na tie hroby, takže dneska čím bližšie 
tým lepšie, takže či sa nedá tam uvažovať o tom parkovisku.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade cintorína Milhostov, ak takáto požiadavka bude a bude súvisieť aj s realizáciou 
opráv, rekonštrukcii v novom roku a takýto výstup vzíde z rokovania aj komisie výstavby, 
kde sa konkrétne riešia mnohé z týchto vecí, tak mesto by nemalo mať problém riešiť aj 
situáciu pri cintoríne Milhostov a pri vyčlenení finančných prostriedkov na to v rozpočte.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


